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Z á p i s n i c a    č.  4 
napísaná na mimoriadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 17. 3. 2008 o 16.15 h na mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:    12 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  A. Červeňanský – ospravedlnený 

                   

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

    

     

1. Otvorenie 
 

Dnešné mimoriadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

Dr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Riešenie prevádzkovania TKR vo Vrbovom 

3. Záver 

 

1. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti 11 poslancov, plénum bolo 

uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda Ing. Anton Kramárik, 

členovia: Ing. Jozef Duračka a Ing. Peter Nižnanský. 

prítomných: 11 

za: 10                                                  proti: 0                               zdržal sa: 1 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška a Jozef Bukovčák. 

prítomných: 11                                                                                                                         

za: 10                               proti: 0                                              zdržal sa: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 11 

za: 11                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 11 

za: 8                                                 proti: 1                                               zdržal sa: 2 
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Potom primátor predložil na schválenie program dnešného mimoriadneho zastupiteľstva, ktorý 

tvoril iba jeden bod. K programu uvedenému na pozvánke nemal nikto pripomienku ani nebol 

predložený žiadny iný návrh. 

prítomných: 11 

za: 8                                                 proti: 1                                               zdržal sa: 2 

 

2. Riešenie prevádzkovania TKR vo Vrbovom 
 

 Dr. Borovský  informoval o tom, že na základe rozhodnutia MsZ bola daná firme M–

Elektronik s.r.o. Martin výpoveď z prevádzkovania TKR a bola zároveň oslovená firma ASNET, 

ktorá sa umiestnila pri výberovom konaní na prvom mieste. S Ing. Podmanickým, konateľom firmy 

ASNET s.r.o., bolo 27.2.2008 na mestskom úrade rokovanie, kde boli zo strany mesta nastolené 

otázky. Ing. Podmanický  sa vyjadril tak, že necháva to ešte otvorené a vyjadrí sa k nim písomne. 

V ten istý deň mu boli mailom otázky zaslané. V priloženom materiáli je to podrobne rozpísané – 

návrhy mesta a stanoviská Ing. Podmanického. Tá komunikácia bola taká, že Ing. Podmanický 

trval na svojom a mesto tiež na svojom stanovisku. Výhodnejšie sa javil M–Elektronik. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – musíme si položiť otázku, čo vlastne chceme – analóg alebo niečo iné, napríklad 

internet. A kto tam dával tie stanoviská? 

Dr. Borovský – ja, ako primátor, si zavolám vedenie MsÚ a oni sa rokovania zúčastnili a to 

stanovisko je naše. 

Ing. Tomčík – ide o to, koľko budú platiť občania. Tá kalkulácia je jeho problém, obchodné 

tajomstvo. Treba si uvedomiť aj to, keby sa neudialo to, čo sa udialo, občania by už platili 229 Sk. 

Dr. Borovský – túto sumu sa nám Ing. Podmanický zaručil len do 31. 12. 2008 do príchodu Eura. 

Niektoré veci, ktoré sľuboval, začína spochybňovať. 

Ing. Jánoška – kto nám môže zaručiť cenu 199 Sk? Všetko sa zmení. 

Dr. Borovský – treba sa vyjadriť k jednotlivým bodom a potom sa rozhodnú poslanci, či sa 

uzatvorí zmluva o budúcej zmluve a v akej podobe. 

Ing. Tomčík – mala byť nejaká zmluva o budúcej zmluve, my by sme sa k tomu vyjadrili, či ju 

chceme alebo nie. 

Mgr. Sitárová – doteraz bola trojdohoda, on ale chce zmluvu len medzi firmou Asnet a abonentom 

a mesto by nemalo na neho žiadne páky. Ak nedodrží podmienky, mesto nebude môcť Asnet 

sankciovať. Čo ak by svojvoľne zvýšil cenu? Nie je také jednoduché mu dať výpoveď a hneď nájsť 

iného. 

Ing. Jánoška – urobiť zmluvu s viazanosťou, 

Dr. Borovský – tá zmluvná pokuta tam musí byť. 

Ing. Jánoška – už dávno som hovoril, aby sme to robili sami. 

Ing. Keller – myslím si, že toto rokovanie má svoje opodstatnenie. Povedzme si čo sa dá vylepšiť 

a čo nie. 

 

Poslanci dávali potom stanoviská k jednotlivým bodom podľa materiálu spracovaného 

Mgr. Sitárovou: 

 

1. Poplatok 199 Sk s tým, že 159 Sk si ponechá Asnet a rozdiel 40 Sk (t.j. 33,61 Sk + DPH) 

 

2. a 3. Cena za prípojku v rodinných domoch aj bytovkách by mala byť jednotná. Pre mesto je cena 

500 Sk pri bytovkách a 10 000 Sk pri rodinných domoch neprijateľná. Hoci pri prezentácii Ing. 

Podmanický hovoril o 500 Sk pri bytovke a maximálne 3.500 SK pri rodinných domoch. 

Rozvody budú hradené mestom a prípojky sú vedené až k domom.  
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     Ing. Tomčík s Ing. Podmanickým rozprával a ten povedal, že ak bude na dome prípojka, cena 

by mohla byť 2.500 Sk. Ak by bolo treba kopať, malo by to mesto hradiť. Aby to bolo pre 

všetkých občanov rovnaké. 

     Vzhľadom na to, že tých prípojok nebude už veľa by bola prijateľná cena 2.500 Sk a z toho do 

rozpočtu 500 Sk. Ing. Prievozník navrhol sumu 3.500 Sk. Načo Ing. Nižnanský odpovedal, že 

služba Mágio je lákavejšia a my musíme motivovať občanov, lebo nám odídu. 

     Stanovisko: zavádzací poplatok 2.000 Sk. Pri bytovom dome firme Asnet 1.500 Sk a 500 Sk 

mestu, pri rodinnom dome 1.000 firme Asnet a 1.000 mestu ak je vývod na dome. Ak nebude 

prípojka, abonent zaplatí 2.000 Sk a zvyšok si uplatní firma Asnet od mesta. 

 

4. Pre mesto je zaujímavá konečná cena, je to obchodné tajomstvo. Ale z čoho sa skladá, predložiť. 

 

5. Asnet súhlasí nemeniť programovej štruktúry a poplatok zvýši len sú súhlasom mesta. 

 

6. MsZ súhlasí, že Asnet garantuje cenu 159 Sk len pokiaľ kurz Eura bude nižší ako 35 Sk. 

 

7. MsZ súhlasí so zmluvnou pokutou 50 Sk/abonent/mesiac za porušenie zmeny programovej 

štruktúry a prekročenia abonentského poplatku. 

 

8. a 9. Nelegálne prípojky, servis – Asnet súhlasí s návrhom mesta. 

 

10. Povinnosti prevádzkovateľa – preberú sa základné veci zo zmluvy s M–Elektronikom. 

 

11. Možnosť prekládky – Asnet akceptuje. 

 

12. Abonentské poplatky – bude vyberať Asnet šekom alebo prevodným príkazom, nie hotovosť. 

 

13. Zmluvy s abonentami bude robiť a vydávať Asnet. 

 

14. MsZ trvá na tom, aby mesto mohlo posúdiť, odsúhlasiť (príp. dať do tabúľ a na internet) 

zmluvné podmienky aj tarify. Budú ošetrené a schválené mestom a mali by byť písmom 8 

súčasťou zmluvy. 

 

15. Asnet bude využívať len našu súčasnú vybudované TKR, súhlasí s návrhom mesta. 

 

16. Tak ako v bode 14. budú tarify súčasťou zmluvy a 16a. dočasné prerušenie TKR na ľubovoľnú 

dobu za jeden mesačný poplatok , t.j. 199 Sk. 

 

17. Sprevádzkovanie rozhlasu – je v sieti. 

 

18. Výpovedná doba zo strany abonenta 1 mesiac. Asnet na rozdiel od iných operátorov nič navyše 

neponúka, nemôže požadovať viazanosť na určitú dobu. Trvať na výpovednej lehote 1 mesiac. 

 

19. Výpovedná doba medzi mestom a prevádzkovateľom  – trvať na 6 mesiacoch. 

 

20. Asnet dodá kontakt na technika. 

 

21. Vydávanie nových zmlúv – kto ich zozbiera, bude sa meniť aj spôsob platby. Ing. Tomčík 

navrhol poslať návrhy novej zmluvy poštou a odpovednou obálkou. Pán Halama má zasa 

obavy, či nestratia občania záujem, a či Asnet bude s našimi podmienkami súhlasiť. MsZ sa 
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dohodlo tak, že výpovede musia do konca marca ísť a nové zmluvy môžu občania nosiť na 

podateľňu do na to určenej schránky. 

 

22. Do zmlúv pôjde len meno a adresa prípojky, žiadne osobné údaje netreba. 

 

23. Kontrola novopripojených abonentov, kvôli správnosti dovádzania poplatkov zo strany Asnet – 

oprávnená osoba mesta môže kedykoľvek nahliadnuť do databázy platieb abonentov. 

 

 Poslanci MsZ sa teda dohodli, že na základe týchto jednotlivých stanovísk Mgr. Sitárová 

pripraví návrh Zmluvy o budúcej zmluve s firmou Asnet. Ing. Keller navrhol, že ak by firma Asnet 

nesúhlasila s takýmito podmienkami, mal by 27. 3. 2008 prísť na riadne zasadnutie MsZ 

a dohodnúť si podmienky. Mgr. Sitárová navrhla, aby Zmluva o budúcej zmluve bol skôr, než 

pôjdu výpovede abonentom s firmou M–Elektronik a tie musia urobiť do konca mesiaca. Takže 

27.3.2008 by už mohlo byť neskoro. 

 

 Predtým, než primátor dal hlasovať za uznesenie týkajúce sa zmluvných podmienok 

s firmou Asnet s.r.o., predložil Ing. Prievozník návrh na zrušenie uznesenie 154/XII/2007. Jeho 

návrh však neprešiel. 

 

3. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 18/III/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– ruší – 

uznesenie č. 154/XII/2007 o vypovedaní zmluvy s doterajším prevádzkovateľom M–Elektronik 

s.r.o. Martin. 

 

prítomní: 11 

za: 1     proti: 4      zdržali sa: 6 

Ing.  Prievozník   Ing. Duračka, Ing. Keller,   Mgr. Boškovič, J. Bukovčák,  

     P. Rakús, Ing. Tomčík,    P. Halama, Ing. Jakábová, 

                      Ing. Kramárik, Ing. Nižnanský. 

 

 

Uznesenie č. 19/III/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

okruh zmluvných podmienok pre uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve s firmou Asnet s.r.o. tak, 

ako boli prerokované mestským zastupiteľstvom a zaznamenané Mgr. Sitárovou a na diktafóne na 

mimoriadnom zasadnutí. 
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4. Záver 
 

 Dnešné mimoriadne zasadnutie bolo zvolané len za účelom jedného bodu a tento poslanci 

prerokovali, zaujali stanoviská k danej problematike, preto primátor zasadnutie ukončil 

o 19.15 hod. 

 

Vo Vrbovom 25. marca 2008 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Ján Jánoška          ................................................. 

 

2.   Jozef Bukovčák      ................................................. 


